

## بروة العقارية تعقد الجمعية العامة غير العادية

عقدت مجموعة بروة العقارية مساء يوم الإثنين الموافق 14 مارس 2022، اجتماع الجمعية العامة غير العادية. وصادق المساهمون خلالها على التعديلات المقترحة على النظام الأساسي للشركة والتي تم إجراؤها لضمان التوافق مع أحكام قانون الشركات التجارية رقم (11) لسنة 2015 وتعديلاته الصادرة بالقانون رقم (8) لعام 2021، بالإضافة إلى تفويض رئيس مجلس الإدارة أو من يخولُه بالتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لتعديل النظام الأساسي للشركة. حيث سيتم تعديل المواد التالية: المادة 8، والمادة 11، والمادة 27، والمادة 29، والمادة 33، والمادة 37، والمادة 40، والمادة 42، والمادة 43، والمادة 48، والمادة 51، والمادة 55، والمادة 60، المادة 71، المادة 80.

-انتهى-

## Barwa Real Estate Group Holds Extraordinary General Assembly

Barwa Real Estate Group held its Extraordinary General Assembly Meeting on Monday evening, 14 March 2022.

During the meeting, the shareholders approved the proposed amendments to the Company's Articles of Association, so as to conform with the provisions of Commercial Companies Law No. (11) of 2015 and its amendments issued by Law No. (8) of 2021. Moreover, the shareholders authorized the Chairman of the Board of Directors or his authorized representative to take all necessary measures to amend the Company's Articles of Association. The following articles will be amended: Article 8, 11, 27, 29, 33, 37, 40, 42, 43, 48, 51, 55, 60, 71, and 80.

The End

